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PROTOKÓŁ NR X/2025 

z obrad X sesji Rady Powiatu Nakielskiego 

w dniu 26 lutego 2025 roku, w godz. od 12.30 do 15.30 

w Urzędzie Miejskim w Szubinie, ul. Kcyńska 34 (III budynek, pierwsze piętro, sala nr 101). 

 

Ad 1/ Otwarcie sesji. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, o godzinie 12.30 otworzył obrady  

X sesji Rady Powiatu Nakielskiego. Powitał radnych, władze Gminy Szubin oraz zaproszonych gości.  

Podziękował za umożliwienie przeprowadzenia sesji Rady Powiatu Nakielskiego w Urzędzie Miejskim  

w Szubinie. Poinformował, że nad przebiegiem obrad sesji pod względem prawnym czuwał będzie mecenas 

Krzysztof Bukowski. 

 

Renata Kabulla, Sekretarz Gminy Szubin, powiedziała, że Burmistrz Szubina jest nieobecny gdyż 

wezwały go pilne sprawy służbowe, więc w jego imieniu to ona wita radnych oraz zebranych gości.  

 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, podziękował władzom Gminy Szubin za gościnę. Dodał, że jest  

to okazja, aby się lepiej poznać oraz dowiedzieć się, jakie są potrzeby mieszkańców. Oznajmił, że w Szubinie 

Powiat Nakielski prowadzi dwie inwestycje. Pierwsza to adaptacja pomieszczeń poddasza budynku szkoły na cele 

dydaktyczne I Liceum Ogólnokształcącego im. Stanisława Wyspiańskiego na kwotę 5 mln zł oraz budowa sali 

gimnastycznej w Zespole Szkół Specjalnych na kwotę również 5 mln zł. Dodał, że dużym projektem jest budowa 

ścieżek rowerowych przy drogach wojewódzkich i przyszłym miesiącu planowa jest podpisanie umów  

z Marszałkiem Województwa Kujawsko-Pomorskiego oraz władzami gmin. 

 

Ad 2/ Stwierdzenie kworum. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zarządził stwierdzenie kworum. Poinformował,  

że w obradach sesji uczestniczy 21 radnych w związku z czym Rada jest władna do podejmowania uchwał,  

jak również innych aktów prawnych. 

 

Ad 3/  Przedstawienie pozostałych punktów porządku obrad. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał pozostałe punkty porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

5. Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz działalności Zarządu 

Powiatu w okresie międzysesyjnym.  

6. Informacja Kierownika Powiatowego Biura ARiMR w Nakle nad Notecią o stanie realizacji zadań 

jednostki. 
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7. Informacja Prezesa Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej oraz Przewodniczącego Powiatowej Izby 

Rolniczej w Nakle nad Notecią o sytuacji rolnictwa w powiecie nakielskim i w województwie kujawsko-

pomorskim. 

8. Informacja Dyrektora Kujawsko-Pomorskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Minikowie na temat 

działalności jednostki w 2024 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania dwóch radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  

na okres od 1 marca 2025 roku do 29 lutego 2028 roku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/318/2022 Rady Powiatu Nakielskiego z dnia 

23 listopada 2022 roku zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek 

dodatków do wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowych warunków przyznawania tych dodatków, 

szczegółowych warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  

i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu służącego działaniom profilaktycznym mającym  

na celu udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrożenia 

prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą 

domową w powiecie nakielskim na lata 2025-2030”. 

12. Informacja Starosty Nakielskiego o skierowanych do niego w okresie międzysesyjnym interpelacjach  

i zapytaniach radnych. 

13. Wnioski i oświadczenia radnych.  

14. Wolne głosy. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, poprosił o włączenie do porządku obrad trzech projektów uchwał: 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego, projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na 2025 rok, projekt uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Województwa Kujawsko-Pomorskiego. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 21 radnych, jednogłośnie przyjęła porządek obrad z zaproponowanymi 

zmianami. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Porządek obrad IX sesji Rady Powiatu Nakielskiego po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przedstawienie pozostałych punktów porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

5. Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz działalności Zarządu Powiatu  

w okresie międzysesyjnym.  

6. Informacja Kierownika Powiatowego Biura ARiMR w Nakle nad Notecią o stanie realizacji zadań jednostki. 
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7. Informacja Prezesa Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej oraz Przewodniczącego Powiatowej Izby Rolniczej 

w Nakle nad Notecią o sytuacji rolnictwa w powiecie nakielskim i w województwie kujawsko-pomorskim. 

8. Informacja Dyrektora Kujawsko-Pomorskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Minikowie na temat 

działalności jednostki w 2024 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania dwóch radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku na okres 

od 1 marca 2025 roku do 29 lutego 2028 roku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/318/2022 Rady Powiatu Nakielskiego z dnia 

23 listopada 2022 roku zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek 

dodatków do wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowych warunków przyznawania tych dodatków, 

szczegółowych warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu służącego działaniom profilaktycznym mającym na celu 

udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrożenia prawidłowych metod 

wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą domową w powiecie nakielskim 

na lata 2025-2030”. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego.  

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na 2025 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Województwa Kujawsko-Pomorskiego. 

15. Informacja Starosty Nakielskiego o skierowanych do niego w okresie międzysesyjnym interpelacjach  

i zapytaniach radnych. 

16. Wnioski i oświadczenia radnych.  

17. Wolne głosy. 

18. Zakończenie obrad. 

 

Ad 4/ Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Powiatu Nakielskiego.  

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poinformował, że protokół wyłożony był  

do wglądu w Biurze Rady. Wszyscy radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie przyjęła protokół z IX sesji Rady Powiatu 

Nakielskiego. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 5/ Sprawozdanie Starosty Nakielskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz działalności Zarządu Powiatu 

w okresie międzysesyjnym.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad 6/ Informacja Kierownika Powiatowego Biura ARiMR w Nakle nad Notecią o stanie realizacji zadań jednostki. 
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Przemysław Skobel, zastępca kierownika Powiatowego Biura ARiMR w Nakle nad Notecią przedstawił 

informację o stanie realizacji zadań jednostki. 

Radny Adam Tchórzewski zapytał, jak wygląda sytuacja związana z hodowlą zwierząt w związku z ASF. 

Przemysław Skobel, zastępca kierownika Powiatowego Biura ARiMR w Nakle nad Notecią, 

poinformował, że w powiecie nakielskim jest ok. 49 tys. świń i ok. 260 gospodarstw, które prowadzą taką hodowlę. 

W ciągu kilku lat zmniejszyła się liczba gospodarstw. Dodał, że nadal opłaca się mieć taka hodowlę. 

Więcej pytań i uwag nie było. 

Ad 7/ Informacja Prezesa Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej oraz Przewodniczącego Powiatowej Izby 

Rolniczej w Nakle nad Notecią o sytuacji rolnictwa w powiecie nakielskim i w województwie kujawsko-

pomorskim. 

Tadeusz Ziółkowski, wiceprezes Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej, przedstawił informację o sytuacji 

rolnictwa w województwie kujawsko-pomorskim. 

Radny Ryszard Bagnerowski powiedział, że docierają do niego informacje o możliwości eksportu 

polskich produktów na rynek ukraiński. Zapytał, czy to prawda. 

Tadeusz Ziółkowski, Wiceprezes Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej, odpowiedział, że rzeczywiście  

na Ukrainę eksportowane są z Polski produkty rolnicze. Stwierdził, że jeżeli chodzi o import towarów z państw 

sąsiednich należy zadbać o to, żeby nie powtórzyła się sytuacja taka jak ze zbożem technicznym, kiedy to pod 

przykrywką pomocy humanitarnej dla Ukrainy sprowadzano mnóstwo tego towaru, co uderzyło bezpośrednio  

w polskich rolników. 

Radny Tomasz Miłowski zapytał, czy przedstawiciele Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej są zapraszani 

do  uczestnictwa w konsultacjach dotyczących planów ogólnych, które gminy muszą uchwalić do końca 2025 r. 

Tadeusz Ziółkowski, wiceprezes Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej, odpowiedział, że jako rolnicy  

są zainteresowani wzięciem udziału w konsultacjach. Stwierdził, że obecnie może być już za późno na konsultacje 

i mogą pojawić się konflikty. Oznajmił, że informują rolników, że jeśli mają plany związane z budownictwem  

lub podziałem działki, to teraz jest właśnie czas na podjęcie działań. 

Przemysław Leppert, Przewodniczący Powiatowej Izby Rolniczej w Nakle nad Notecią, przedstawił 

informację o sytuacji rolnictwa w powiecie nakielskim. 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, powiedział, że jeśli chodzi o kwestię tworzenia parku 

krajobrazowego to nie ma powodów do niepokoju, bo nic nie wydarzy się bez głosów mieszkańców. Dodał,  

że obecnie trwa etap konsultacji z mieszkańcami iż powiat nakielski jest koordynatorem całego projektu. 

Przemysław Leppert, Przewodniczący Powiatowej Izby Rolniczej w Nakle nad Notecią, powiedział,  

że park krajobrazowy ma powstać na gruntach rolników, którzy je użytkują więc dla nich powstanie parku 

krajobrazowego wzbudza w nich niepokój. Dodał, że rolnicy  z gminy Nakło uczestniczyli jeszcze w konsultacji.  
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Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, powiedział, że to o czym powiedział Pan Leppert zostanie wzięte 

pod uwagę. Dodał, że z ramienia Zarządu Powiatu do tworzenia parku krajobrazowego został oddelegowany 

Radny Maciej Boinski. 

Radny Ignacy Pogodziński powiedział, że docierają do niego informacje, że na rynku nieruchomości 

pojawiło się sporo gruntów o małym areale. Zapytał, czy Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa ma możliwość 

korzystania z prawa pierwokupu. 

Przemysław Leppert, Przewodniczący Powiatowej Izby Rolniczej w Nakle nad Notecią, odpowiedział, 

że nie słyszał, żeby KOWR korzystał z prawa pierwokupu. 

Radny Artur Michalak powiedział, że rolnik może wyłączyć swoje grunty z terenu parku krajobrazowego. 

Zapytał, jakie konkretne obawy, dotyczące tej inicjatywy mają rolnicy. 

Przemysław Leppert, Przewodniczący Powiatowej Izby Rolniczej w Nakle nad Notecią, powiedział,  

że z tego co wie nie ma możliwości indywidualnego wyłączenia gruntu z terenu parku krajobrazowego  

bo powstałyby dziury. Wyjaśnił, że park krajobrazowy ma powstać na terenach istniejących obszarów Natura 2000, 

gdzie występują już pewne obostrzenia. W przypadku pojawienia się parku krajobrazowego powstaną kolejne 

obostrzenia i to wprowadza niepokój wśród rolników. 

Radny Krzysztof Napieralski powiedział, że w Gminie Sadki odbyło się spotkanie konsultacyjne  

w tej sprawie. Dodał, że rolnicy, którzy mają łąki nadnoteckie są już dotknięci obostrzeniami wynikającymi  

z obszaru Natura 2000 i nie chcą, aby powstał park krajobrazowy, bo może to spowodować, że rolnicy będą mieli 

problemy ze zbiorem swoich plonów. Dodał, że konsultacje społeczne w tej sprawie są bardzo potrzebne. 

Przemysław Leppert, Przewodniczący Powiatowej Izby Rolniczej w Nakle nad Notecią, powiedział,  

że jego obawy są uzasadnione, gdyż większość radnych mieszka w mieście i  mogą inaczej postrzegają powstanie 

takiego parku. 

Radny Maciej Boinski powiedział, że w gminie Nakło nie było jeszcze konsultacji w tej sprawie. Odbyły 

się one jedynie w Gminie Sadki na prośbę Wójta, ale były trochę przedwczesne i większa część spotkania 

dotyczyła innego tematu. Obecnie trwają konsultacje z gminami powiatu nakielskiego w kwestii „kształtu  

i zarysu” parku, a dopiero po ich uzgodnieniu odbędą się konsultacje z mieszkańcami. Nadmienił, że Gmina Białe 

Błota chciałaby jak najwięcej obostrzeń, ponieważ ich tereny chcą wykupywać deweloperzy, i jeśli nie powstanie 

park krajobrazowy, to zostaną one zabudowane. Dodał, że taka sytuacja ma obecnie miejsce w gminie Łabiszyn, 

gdzie powstaje farma fotowoltaiczna o wielkości 40 ha. Powiedział, że o konsultacjach społecznych poinformuje 

Przewodniczącego Izby Rolniczej w Nakle. 

Radny Adam Tchórzewski, zapytał jak rolnicy z powiatu nakielskiego reagują na zapowiedzi podpisania 

umowy pomiędzy Unią Europejską a państwami Mercosuru, zakładającej zniesienie ceł i barier handlowych  

na wielu produktach rolnych oraz wzajemne ułatwienie dostępu do rynków. 

 

Przemysław Leppert, Przewodniczący Powiatowej Izby Rolniczej w Nakle nad Notecią, powiedział,  

że rolnicy są zaniepojeni tą sytuacją.  
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Radny Jarosław Warmke przedstawił pismo skierowane do władz samorządowych, Kujawsko-

Pomorskiej Izby Rolniczej oraz Wojewody Kujawsko-Pomorskiego (z prośbą o przekazanie do Ministerstwa 

Rolnictwa), dotyczące Walnego Zebrania, Kółka Rolniczego w Nakle nad Notecią na którym została omówiona 

sytuacja rolników i rolnictwa w kraju. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad 8/ Informacja Dyrektora Kujawsko-Pomorskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Minikowie na temat 

działalności jednostki w 2024 roku. 

Ryszard Kamiński, zastępca dyrektora Kujawsko-Pomorskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Minikowie, 

przedstawił informację na temat działalności jednostki w 2024 roku. 

Radny Tomasz Milowski zapytał, czy w ustawie pojawiły się zapisy dotyczące gospodarstw opiekuńczo-

rolniczych. Dodał, że jest to bardzo dobry sposób na dywersyfikację dochodów. 

 

Ryszard Kamiński, zastępca dyrektora Kujawsko-Pomorskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego 

w Minikowie, odpowiedział, że zajmuje się tym Ministerstwo do Spraw Senioralnych oraz Ministerstwo 

Funduszy, które prowadziło projekt gospodarstwa opiekuńczego dla osób z niepełnosprawnościami 

intelektualnymi w Tucholi. Oświadczył, że projekt gospodarstw opiekuńczo-rolniczych realizowany jest  

w dziesięciu powiatach województwa kujawsko-pomorskiego. Utworzono trzydzieści gospodarstw opiekuńczych. 

W tej chwili trwają prace nad tym , aby wprowadzić odpowiednie zapisy o pomocy społecznej.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad  9/ Podjęcie uchwały w sprawie delegowania dwóch radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku na okres 

od 1 marca 2025 roku do 29 lutego 2028 roku. 

 

Radny Maciej Boinski powiedział, że zgłasza kandydaturę radnego Krzysztofa Napieralskiego. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał radnego Krzysztofa Napieralskiego,  

czy wyraża zgodę. 

 

Radny Krzysztof Napieralski powiedział, że wyraża zgodę. 

 

Radny Tomasz Milowski powiedział, że proponuje radnego Ryszarda Bagnerowskiego. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał radnego Ryszarda Bagnerowskiego,  

czy wyraża zgodę. 
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Radny Ryszard Bagnerowski powiedział, że wyraża zgodę. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 21 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie delegowania 

dwóch radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku na okres od 1 marca 2025 roku do 29 lutego 2028 roku, 

która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr X/66/2025. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad  10/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/318/2022 Rady Powiatu Nakielskiego z dnia 

23 listopada 2022 roku zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek dodatków  

do wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowych warunków przyznawania tych dodatków, szczegółowych 

warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 

oraz wysokość i warunki wypłacania nagród. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 21 radnych, przy 20 głosach „za”, 0 głosów „przeciw, 1 głosie 

„wstrzymuję się” i 0 „brak głosu” podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/318/2022 Rady Powiatu 

Nakielskiego z dnia  

23 listopada 2022 roku zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek dodatków do 

wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowych warunków przyznawania tych dodatków, szczegółowych 

warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 

oraz wysokość i warunki wypłacania nagród, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr X/67/2025. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 11/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu służącego działaniom profilaktycznym mającym na celu 

udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrożenia prawidłowych metod 

wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą domową w powiecie nakielskim  

na lata 2025-2030”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 21 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 

„Programu służącego działaniom profilaktycznym mającym na celu udzielenie specjalistycznej pomocy, 

zwłaszcza w zakresie promowania i wdrożenia prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci  

w rodzinach zagrożonych przemocą domową w powiecie nakielskim na lata 2025-2030”, która została zapisana 

w rejestrze uchwał pod Nr X/68/2025. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 12/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego.  
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 21 radnych, jednogłośnie podjęła zmieniającą uchwałę w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej powiatu nakielskiego, która została zapisana w rejestrze uchwał pod  

Nr X/69/2025. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 13/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na 2025 rok. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 21 radnych, jednogłośnie podjęła zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu nakielskiego na 2025 rok, która została zapisana w rejestrze uchwał pod  

Nr IX/70/2025. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 14/ Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Województwa Kujawsko-

Pomorskiego. 

 

 Radna Beata Danielewska-Szymczak zapytała, czy jest możliwość, aby w tej uchwale, do tej inwestycji 

dopisać drogę wojewódzką nr 247. 

 

Radny Ignacy Pogodziński powiedział, że mieszkańcy miejscowości Zalesie chcieliby, aby powstał 

chodnik w kierunku Ameryczki. W związku z tym ta inwestycja mogłaby pomoc mieszkańcom gminy Szubin. 

 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, powiedział, że widzi konieczność rozszerzenia projektu  

na pozostałe drogi wojewódzkie w powiecie nakielskim. Wyjaśnił, że został podpisany list intencyjny, w którym 

wymieniono numery oraz ilość kilometrów dróg. Wprowadzenie zmian w treści listu intencyjnego wydłużyłoby 

znacznie całą procedurę, a czasu jest bardzo mało. Dodał, że można się zastanowić nad realizacją tych zadań w 

następnej kolejności.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 21 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Województwa Kujawsko-Pomorskiego, która została zapisana w rejestrze 

uchwał pod Nr X/71/2025. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 15/ Informacja Starosty Nakielskiego o skierowanych do niego w okresie międzysesyjnym interpelacjach  

i zapytaniach radnych. 
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Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, przedstawił informację o skierowanych do niego w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach i zapytaniach radnych /informacja stanowi załącznik do protokołu sesji/. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad 16/ Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radna Beata Danielewska-Szymczak, odnosząc się do interpelacji złożonej w dniu 29 października 2024 

roku w sprawie zmiany lokalizacji przystanku autobusowego w miejscowości Smolniki, przedstawiła odpowiedź 

z Zarządu Dróg Wojewódzkich w Bydgoszczy. Powiedziała, że nie zgadza się z decyzją ZDW w Bydgoszczy  

i że przystanek wymaga zmiany lokalizacji ze względu na bezpieczeństwo dzieci. Poprosiła Starostę, aby wrócić 

do tej sprawy. 

 

Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, złożył 3 wnioski: 

1. wniosek dotyczący przestawienia znaku miejscowości Michalin bliżej skrzyżowania, tak aby 

znajdował się przed posesją nr 1; 

2. wniosek dotyczący wycinki drzew w pasie drogowym w miejscowości Michalin; 

3. wniosek dotyczący wyrównania drogi gruntowej w miejscowości Michalin, przy sprzyjających 

warunkach atmosferycznych. 

 

Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, odnosząc się do wypowiedzi Radnej Beaty Danielewskiej-

Szymczak powiedział, że skontaktuje się ZDW w Bydgoszczy, aby jeszcze raz pochylić się nad zmianą lokalizacji 

przystanku autobusowego w miejscowości Smolniki. Wyjaśnił, że w ZDW raz w miesiącu zbiera się komisja, 

która sprawdza i analizuje newralgiczne miejsca na drogach wojewódzkich. Dodał, że chciałby uczestniczyć razem 

z Radną Danielewską-Szymczak w wizji lokalnej i wspólnie zastanowić się, jak rozwiązać ten problem. 

 

 Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, odnosząc się do wypowiedzi Radnego Jarosława Warmke 

powiedział, że zwróci się do Zarządu Dróg Powiatowych w Nakle nad Notecią o wyrównanie wskazanej drogi. 

 

Radna Beata Danielewska-Szymczak powiedziała, że na ten moment nie zbierze się komisja, ponieważ  

w odpowiedzi z ZDW w Bydgoszczy jest napisane: „organ zarządzający ruchem nie widzi potrzeby przeniesienia 

przystanku autobusowego w miejscowości Smolniki”. Oznajmiła, że w przypadku uznania przez ZDW,  

iż przeniesienie przystanku autobusowego jest niebezpieczne, to jej interpelacja nie będzie zasadna. Dodała, że ze 

strony ZDW nie ma woli współpracy. 

 

Radny Artur Michalak powiedział, że we wrześniu ubiegłego roku wraz z Radnym Jackiem Osińskim 

złożyli wniosek o wykonanie ścieżki rowerowej przy drodze powiatowej Samoklęski Małe-Zamość. 

Poinformował, że wniosek został uwzględniony i środki na projekt tej inwestycji zostały zabezpieczone w 

budżecie powiatu. Oznajmił, że ścieżka rowerowa zostanie wydłużona do szkoły w miejscowości Rynarzewo, 

dzięki czemu dzieci będą mogły bezpiecznie jeździć.  Podziękował za uwzględnienie tego wniosku. 
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Radny Jarosław Odrobiński złożył wniosek o zaproszenie Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Nakle 

and Notecią na następną sesję Rady Powiatu. 

 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad 17/ Wolne głosy. 

  

 Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, przedstawił pisma, które wpłynęły do niego  

w okresie międzysesyjnym, w tym wniosek mieszkańca gminy Szubin. Wyjaśnił, że radni znają sprawę, która trwa 

już od kilku miesięcy, a następnie przedstawił projekt odpowiedzi do wnioskodawcy. 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, w związku ze zmianą liczby radnych na sali obrad 

zarządził ponowne stwierdzenie kworum. Poinformował, że w obradach sesji uczestniczy 20 radnych, w związku 

z czym Rada jest władna do podejmowania uchwał, jak również innych aktów prawnych. 

Rada Powiatu Nakielskiego, w obecności 20 radnych, jednogłośnie przegłosowała projekt odpowiedzi  

do wnioskodawcy. 

 

Więcej pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Ad 18/ Zakończenie obrad. 

 

Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, podziękował radnym oraz wszystkim zaproszonym 

gościom. Następnie zakończył obrady. 

            PRZEWODNICZĄCY RADY 

 

ZBIGNIEW SABACIŃSKI 

 

Protokół sporządziły:                                                                     

Magdalena Ślagowska     

Karolina Ocetkiewicz                                                                        


